
Po dveh letih, okuženih z epidemijo covid-19 in vsemi pri-
padajočimi ukrepi, smo se farmacevtski tehniki spet srečali
na simpoziju v živo. Tradicionalno na Rogli in tradicionalno
zadnji vikend v mesecu maju – ta pripada farmacevtskim
tehnikom.
Še v času epidemije, ko smo lahko le upali in si želeli, da
nam bo srečanje v živo uspelo, smo pričeli s pripravami na
simpozij. Izbrali smo aktualno temo, za katero smo upali,
da bo zanimiva za vse in bo pritegnila kar največ farma-
cevtskih tehnikov: Samozdravljenje med in po virozi.
Virusi so v zadnjih dveh letih gotovo ena najbolj pogosto
uporabljanih besed in tem pogovora v strokovnih in laičnih
krogih, vendar je v zvezi z njimi še vedno veliko vprašanj.
Odlično uvodno predavanje doc. dr. Marka Pokorna, dr.
med., z naslovom Vse, kar ste vedno želeli vedeti o virozah,
pa si niste upali vprašati, pri katerem smo izvedeli veliko o
vseh vrstah virusov, s katerimi živimo in bomo živeli še na-
prej, je napovedovalo zanimivo nadaljevanje. Slišali smo
nekaj o virusu opičjih koz, ki se je pojavil tudi že pri nas. Z
zanimanjem smo prisluhnili prof. dr. Tatjani Lejko Zupanc,
dr. med., saj je covid-19 podrobno razložila od izvora
okužbe do trenutnega stanja epidemije. Eminentna pre-
davateljica nam je predstavila zaplete pri okužbi z virusom,
aktualna zdravila in težave, s katerimi se srečujejo pacienti
še dolgo po tem, ko so covid-19 preboleli. 
V nadaljevanju je sledilo predavanje o virusnih okužbah
dihal mag. Nine Pisk, mag. farm., in o trebušnih virozah, ki
jih je predstavila Andrea Šetina, mag. farm. To sta področji,
kjer smo farmacevtski tehniki največkrat v prvi bojni vrsti,

ker se pacienti s tovrstnimi težavami najprej oglasijo v le-
karni.
Prvi dan simpozija je potekal tudi občni zbor Sekcije far-
macevtskih tehnikov. V poročilih predsednice Karmen Grom
je bil pregled dela v letu 2021. Zastavljeni program je bil
zaradi že večkrat omenjenih vzrokov nekoliko okrnjen, ven-
dar še vedno zadovoljiv. Zelo smo veseli, da nam je v sep-
tembru 2021 navkljub vsem težavam zaradi epidemije
uspelo izpeljati enodnevni simpozij v Zrečah, z naslovom
Samozdravljenje starejše populacije.
Sledil je zaključek prvega dne z večerjo in družabnim pro-
gramom, v katerem je odličen DJ dvignil na noge večino
udeležencev.
Drugi dan simpozija je s svojim predavanjem začela doc.
dr. Alenka Kovačič, mag. farm., spec. Samozdravljenje
pred in po okužbi s koronavirusom je razložila poljudno,
razumljivo, zanimivo. Stres management dr. Željka Ćurića,
dr. med., nas je opomnil, da je zdravilo počitek in užitek.
Naše zadnje predavanje strokovnjakinje za kulturo vedenja
in poslovni bonton Bojane Košnik Čuk o pravilih lepega
vedenja je na videz tema, ki jo obvladamo, a je porodila
kar nekaj vprašanj, dvomov … ali res obvladamo?
Z nekoliko časovne zamude, ki ni zmotila prav nikogar,
smo zaključili simpozij. 
Veseli in zadovoljni, oboroženi z novimi znanji in veščinami
smo zapuščali Roglo. Pa ne samo zato, ker smo poslušali
odlična predavanja, pač pa tudi zato, ker smo se ponovno
srečali, stisnili roko, videli nasmeh na obrazu. Zdaj vemo,
da je to velik privilegij.

276 farm vestn 2022; 73
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SIMPOZIJ SEKCIJE FARMACEVTSKIh TEhNIKOV NA ROGLI
Slavica Ozmec

Na občnem zboru Sekcije farmacevtskih tehnikov je o delu v letu
2021 poročala predsednica sekcije Karmen Grom.

Med predavanji je bila dvorana polna, saj so zavzete udeležence
simpozija pritegnili odlični predavatelji. 


